
Tak tady budou ty naše výsledky  

důležitý je výcvik…

 

správně zamířit … 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



nenechat se rušit okolím…. 

 

a radost z výsledku přijde sama 

 

 

 

 



no a pak tu je ten výsledek….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


